
Valtuutettu Wickströmin aluehallitukselle osoittama kysymys koskien Raaseporin 
sairaalan erikoissairaanhoitoa 

Julkisuudessa olemme saaneet kuulla, että Raaseporin sairaalasta suuri osa 
erikoissairaanhoidon palveluista tullaan lakkauttamaan. Tällä on negatiivinen vaikutus 
seutumme asukkaiden palveluihin. Mitä alue tekee, jotta tämä muutos ei tapahtuisi? Onko 
hyvinvointialueen johto osallistunut marraskuun lopulla järjestettävään kokoukseen, jossa 
Helsingin johdolla neuvoteltiin HUS:in rahoituksesta.? Aikooko hyvinvointialuejohtaja 
esittää HUS:in raamin korottamista 16.12.? 

 

Ledamot Wickströms fråga till välfärdsområdesstyrelsen om den specialiserade 
sjukvården vid Raseborgs sjukhus 

I offentligheten har vi fått höra att en stor del av den specialiserade sjukvårdens tjänster vid 
Raseborgs sjukhus kommer att dras in. Detta har negativa konsekvenser för servicen som 
erbjuds invånarna i vårt område. Vad ämnar välfärdsområdet göra för att undvika ändringen? 
Har välfärdsområdets ledning i slutet av november deltagit i mötet där det under ledning av 
Helsingfors stad förhandlades om HUS finansiering? Tänker välfärdsområdesdirektören 
föreslå den 16 december att ramen för HUS höjs? 
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